
BREU RESUM DE LA MESA TÈCNICA QUE VA TINDRE LLOC EL DIJOUS 11 
DE DESEMBRE 
 
 
 
Ahir vam mantenir una reunió de treball amb els representants de la universitat, 
per a tractar diversos temes. 
 
En primer lloc es va tractar el tema del calendari laboral per a 2015.  
Ací teniu els punts més destacables, encara que si teniu qualsevol dubte o 
necessiteu informació més concreta, per favor, fiqueu-vos en contacte amb 
nosaltres: 
 
- Els dies 2 i 5 de gener de 2015 es consideren "dies de treball recuperable" 
(falta confirmar com quedarien centraleta i registre aquests dies). 
 
- L’excés horari de 2014 (amb un màxim d’hores) passarà a 2015 i s’haurà de 
disfrutar preferentment entre gener i febrer de 2015.  
Si es necessiten recuperar hores de 2014 també es podrà fer durant gener i 
febrer de 2015, per tal d’evitar un descompte salarial, sempre i quan el nombre 
d’hores siga raonable.  
 
- Durant la 2a quinzena de juliol (període no lectiu) les consergeries tancaran a 
les 21:00h amb 1 persona durant la vesprada. Biblioteca tampoc tindrà atenció 
al públic de vesprada. Queda pendent l’atenció al públic en Registre (se´ns 
informarà més endavant) 
 
- S’inclou un punt en el calendari laboral referent a plans pilot de teletreball 
(s’haurà d’estudiar i veure quines places podrien acollir-se). 
 
- S’inclou un permís per malaltia de fill menor sense hospitalització. Aquest 
permís ja es va reconèixer fa uns mesos però encara no apareixia al calendari 
laboral desenvolupat. 
 
 
A banda, l’empresa informa que des dels centres estan demanant suport per tot 
el tema de l’harmonització i s’ha plantejat la creació de les unitats de gestió 
acadèmica. Volen parlar del tema durant desembre i gener per a poder ficar-les 
en marxa en febrer. La idea general és que als departaments que hi ha dos 
administratius un d’ells forme part de la UGA. Les funcions bàsiques serien 
sobre tot les relacionades en graus i màsters oficials. Per descomptat s’haurà 
de formar a la gent. 
 
Des de CCOO us hem de dir que, llevat del que ens havíeu dit algunes 
persones que pertanyeu al col·lectiu dels administratius/ves, és la primera 
notícia que tenim sobre aquest tema i que no se’ns havia informat de la seua 
"imminent" implantació. De tota manera, si se’ns comunica qualsevol informació 
o si se’ns convoca per a parlar-ho us ho farem saber. 
 


